
Referat fra Skolebestyrelsesmøde den 22. jan 2019 

Mødetidspunkt: 22 januar 2019 kl. 16.30 – 18.30 

Mødested:   Lærerværelset, Hedensted  Skole  

Deltagere: Christina Holm Poulsen (CP) Bo Bæk Hansen (BB), Jannie Linette Grandt Andreasen (JA), Kim 
Kiilstofte(KK)  Danielle Krogh Langhoff-Bertelsen (DL), Elsebeth Jensen (EJ), Anne Marit Sandvei 
(AMS) og Jette Hvid Nørhede (JH),   

Afbud:  

Dagsordenspunkt Referat 

1. Fællesmøde med personale fra Hedensted 
skole omkring samarbejde om High Performance 
børn 

 

Gennemgang af High Performance projekt og efterfølgende 
dialog.  

2. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 

3. . Ansøgning om fælles bestyrelse: 

Vi skal behandle feedback fra personalegrupperne 

og snakke den videre proces. 

 

Ansøgningen har været behandlet på personalemøder på både 
skole og i børnehaven, og der har været mulighed for dialog og 
spørgsmål omkring arbejdet med den fælles ledelse.  
Personalet ser positivt på fælles ledelse.  
Ansøgningen bliver sendt til forvaltningen til behandling snarest 
muligt.  

4. Model til ressourcefordeling 

Høringssvar 

 

 

Der skal indsendes høringssvar senest d. 24. 1. 
 
AMS indsender høringssvar. 

5.  Arbejdsudvalg til at søge midler til f.eks 

legeplads, skolekøkken, 

Vi har fået en enkelt henvendelse fra en forælder 

som gerne vil med i arbejdsudvalg. 

Kan vi trække på nogle forbindelser, og få flere 

med? Samarbejde med lokalråd - idrætsforening. 

 

 

Vi forsøger at få flere til at melde sig.  
JLG sender invitation ud til opstartsmøde. AMS, EJ, DL tager det 
med på teammøder, og laver en prioriteret liste over de projekter 
der ønskes at gå videre med.  

6. Henvendelse fra forælder 

 

AMS og JLG udarbejder et svar til forælderen. 

7. Kommunikation til forældre: 

Referater og dagsordner på hjemmesiden 

Opfølgning fra sidste møde.. 

Vi skal have en aftale om hvem der lægger det op, 

og hvornår. (Der bør være en tidsfrist efter SB-

Har d.d. aftalt med Janne at alt foregår via intrabeskeder til 

forældre, da hun er ved at lukke ned og flytte indhold på intra - 

for at komme over på aula. Det samme gælder for hjemmesiden, 

som også skal skiftes ud. ./JLG 



møde) Pt er seneste referat fra Maj 2018. Og der 

ligger i snit dagsordner fra hvert andet møde. 

http://daugaard-skole.dk/om-skolen/referater-

2018 

http://daugaard-skole.dk/om-skolen/dagsordner 

Forslag: skal vi sende dagsorden ud til forældre 
inden mødet via intra, så de kan komme med 
forslag til emner vi skal tage op? + fremover sende 
referater ud på intra 5 dage efter SB møde - hvor 
referater automatisk er godkendt. 

 

8. Orientering skole og SFO 

 

 

Birgitta er gået på” pension”. Charlott ansat i Birgittas timer, indtil 
vi får en ny pædagog ansat. Der er ansættelsessamtaler i morgen. 
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